
OŚWIADCZENIE RADNYCH DZIELNICY PRZERÓBKA 

 

Radni Dzielnicy Przeróbka 

 

oświadczają, że 

 

wyrażają ubolewanie, że nie zostali zaangażowani w proces informacyjny służący 

właściwemu poinformowaniu mieszkańców o nadchodzących zmianach 

związanych z zamknięciem mostu ani w ustalenie schematu komunikacyjnego. 

 

Radni nie negują konieczności remontu mostu z powodu jego złego stanu 

technicznego. Sprzeciw budzi pozbawienie mieszkańców Przeróbki, Stogów oraz 

Krakowca-Górek Zachodnich ciągów pieszych i rowerowych do innych części 

miasta bez przygotowanych wcześniej alternatywnych rozwiązań.  

 

Jako Radni Dzielnicy Przeróbka dostrzegamy, że nagły sposób zamknięcia 

Mostu Siennickiego wpisuje się w szerszy problem komunikacji władz miasta 

z dzielnicami Wyspy Portowej przejawiający się w pomijaniu rad dzielnic 

w procesie konsultacyjnym. 

 

Pragniemy jednak zaznaczyć, że Radni Dzielnicy Przeróbka deklarują 

wszelką pomoc jednostkom organizacyjnym miasta we właściwej organizacji 

komunikacji miejskiej w okresie zamknięcia Mostu Siennickiego oraz w innych 

formach pomocy mieszkańcom w tym trudnym okresie. 

 

Na najbliższej sesji zostanie podjęta stosowna uchwała w tym przedmiocie przez 

Radę Dzielnicy Przeróbka. 
 

Jakub Bródka 

Sylwia Brzeska 

Stanisław Domagała 

Grzegorz Durczak 

Beata Kaczmarska 

Jolanta Jarłaczyńska-Kardela 

 

 

 

Monika Obuch 

Wioleta Partyka 

Agnieszka Sławińska 

Kamil Wojtas 

Elżbieta Żmijewska 


